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Κύριε Υπουργέ 

                                             

Προ  ολίγων μηνών, στην κατ΄ ιδίαν συνάντηση την οποία πραγματοποιήσαμε μαζί σας την 16η Φεβρουαρίου 

2024, στο αστυνομικό Μέγαρο Θεσσαλονίκης, θέσαμε υπόψιν σας την τεράστια αδικία την οποία υφίστανται οι 

συνάδελφοι μας, οι οποίοι υπηρετούν στις Ομάδες Πρόληψης και Καταστολής της Εγκληματικότητας καθώς και 

στην ομάδα ΔΡΑΣΗ Θεσσαλονίκης , σχετικά με την μη καταβολή σε αυτούς των εκτός έδρας αποζημιώσεων, οι 

οποίες λαμβάνονται από τις αντίστοιχες υπηρεσίες ανά την επικράτεια  εδώ και χρόνια. 

 Πιο συγκεκριμένα σας ενημερώσαμε πως εντελώς αναίτια εδώ και δυο έτη οι εν λόγω αποζημιώσεις έπαψαν 

να καταβάλλονται στους συναδέλφους μας, δημιουργώντας έτσι μια τεράστια ανισότητα μεταξύ ομοίων υπηρεσιών, 

οι οποίες παρότι έχουν την ίδια αποστολή για την αστυνόμευση και την πάταξη της εγκληματικότητας, αμείβονται με 

διαφορετικό τρόπο. Στο άκουσμα της αδικίας αυτής η αντίδραση σας ήταν ομολογουμένως άμεση, καθώς ενώπιον 

μας εκφράστηκε από μέρους σας η επιθυμία  να αρθεί το οποιοδήποτε κόλλημα και να αρχίσει άμεσα η καταβολή 

των εν λόγω αποζημιώσεων. 

 Κύριε υπουργέ παρότι λοιπόν στην αρχή δόθηκαν διαβεβαιώσεις τόσο από την ηγεσία της ΓΑΔΘ μα όσο και 

από την ηγεσία  της διεύθυνσης ασφαλείας, ότι η επιθυμία σας αυτή  θα εφαρμοστεί στο ακέραιο και πως το ζήτημα 

θα επιλυθεί, έχουν περάσει τρεις και πλέον μήνες όπου ο εμπαιγμός σε βάρος των συναδέλφων μιας εκ των πιο 

μάχιμων υπηρεσιών  του σώματος συνεχίζεται με αμείωτη ένταση, καθώς μέχρι και σήμερα με διάφορες 

δικαιολογίες και τεχνάσματα σχετικά με τον τρόπο καταβολής τους, καμία κίνηση δεν έχει γίνει προς την επίλυση 

του ζητήματος. 

 Συγκεκριμένα δε, ενώ υπάρχει εδώ και χρόνια συγκεκριμένη διαδικασία για την καταβολή τους, διαδικασία η 

οποία τηρείται απαρέγκλιτα από το σύνολο των Διευθύνσεων της χώρας, στην Διεύθυνση Ασφαλείας Θεσσαλονίκης 

επιχειρείται με διάφορες προφάσεις  η διαδικασία αυτή να μεταβληθεί και να καταστεί δυσλειτουργική με απώτερο 

σκοπό την συνέχιση της μη καταβολής τους. Εύλογα λοιπόν προκύπτουν τα εξής ερωτήματα : που πήγαν οι 

διαβεβαιώσεις οι οποίες δόθηκαν μετά την παρέμβαση σας; Για ποιο λόγο επιχειρείται από την διαχείριση της 

Διεύθυνσης Ασφαλείας Θεσσαλονίκης η αλλαγή της διαδικασίας του τρόπου καταβολής των εν λόγω 



 

αποζημιώσεων, εφόσον και πριν από την διακοπή τους καταβάλλονταν με την ίδια διαδικασία την οποία τηρούν όλες 

οι υπόλοιπες Αστυνομικές Διευθύνσεις;  

Κύριε Υπουργέ έχοντας ως Ένωση την πεποίθηση πως είστε ο μοναδικός άνθρωπος ο οποίος είναι σε θέση να 

δώσει ένα τέλος σε αυτήν άδικη κατάσταση, σας ζητούμε με την λήψη του παρόντος εγγράφου να λάβετε τις 

απαραίτητες πρωτοβουλίες ώστε να λυθεί επιτέλους το συγκεκριμένο ζήτημα.  

 

 

 


